
VERKSAMHETSBERÄTTELSE ÅR 2022 FÖR RÅDET FÖR PERSONER 
MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 
 

 

Rådets sammansättning: 

Christian Andersson (ordförande), Nina Bäckström (vice ordförande), Ulla Alstrand, Harold Henriksson, 
Oskar Karlsson, Bo Lagerroos, Elina Lehtilä, Marianne Lindblom, Regina Lindman-Korpi, Mats Nordström, 
Marianna Stolzmann, Åsa Knuts (sekreterare). 

P.g.a flytt från orten har Oskar Karlsson i december begärt befrielse från sitt förtroendeuppdrag som 
medlem i rådet. Ärendet behandlas i stadsstyrelsen 23.1.2023. 

Möten: 
Under året har rådet hållit 6 egna möten samt varit initiativtagare till ett gemensamt möte med 
äldrerådet. 

Val av medlem samt personlig suppleant till Egentliga Finlands välfärdsområdes handikappråd: 
Christian Andersson valdes till medlem och Harold Henriksson valdes till suppleant. 

Skrivelser: 
Rådet har skrivit två skrivelser angående problematiken kring utdelningen av vårdmaterial. 
 
Inbjudna personer som deltagit i rådets möten: 
Tf tekniska disponenten Joakim Enckell (24.3.2022) 
Fastighetschef Seppo Pihl (24.3.2022) 
Äldreomsorgschef Ulrika.S.Lundberg (13.10.2022, gemensamma mötet med äldrerådet) 

 
Tillgänglighetsärenden: 
Många tillgänglighetsärenden har diskuterats under året. Följande har kontaktats: Matmalmen Eva, 
Pargas kyrkliga samfällighets fastighetschef (församlingshemmet i Korpo), företagare på fastigheten 
Köpmansgatan 16, Restaurang Buffalo, Strandbo Groups (Hunger och Törst), Pargas stad (Äventyrs-
golfen, Seniorpunkten, bollhallen i Houtskär) 
 
Andra mötesmedverkanden:  
Vammaisneuvstopäivä hölls som webbmöte 2.11. Ordföranden deltog.  

Vammaisneuvostopäivät hölls som webbmöte 22-23.11 med temat begäran om goda praktiker/pyyntö 
hyvistä käytännöistä. Ordförande deltog. 

Årets tillgänglighetsgärningspris: 
Årets tillgänglighetsgärningspris tilldelades Invataxiföretagarna i Pargas med motiveringen fortlöpande 
bra samarbetsvilja och god service trots pandemin och allmänna försämringar i branschen. Reporter 
Malin Johansson gjorde en artikel om detta i Pargas Kungörelser. Även Radio Vega Åboland berättade 
om priset samt svenska Yle skrev en artikel om detta. 



 
Övrigt: 
Ett gemensamt möte med äldrerådet planeras till varje år. 

Medlemmen Mats Nordström gjorde en intervju med ordföranden Christian Andersson i Steg för Stegs 
tidning.  

 

 

Pargas 1.2.2023 

 

 

____________________  ____________________ 

Christian Andersson  Åsa Knuts 
ordförande   sekreterare 


